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春节英语优秀作文5篇春节是我国最喜庆的节日，这一天几乎家家张灯结彩贴横幅，巷子里洋溢着幸福。今日小编就为大家整理了关于春节英语作文范文，欢迎借阅学习，一起来看看吧!the lunar new year is a great occasion...
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the lunar new year is a great occasion to the chinese people. it lasts about the first four days of the year， during which people do not work except for the workers on duty. students do not go to school， and shops are closed.　　several days before the new year， people begin to prepare. farmers kill pigs， sheep， cocks and hens. city dwellers buy meat fish and vegetables. houses are cleaned; coupletsare posted on the doors. colourful lanterns are hung at the gate.　　on the eve of the new year， each family has its members gatherd together and eats a family reunion dinner. after the meal they watch tv until the clock strickes twelve. then every family sets off long strings of small firecrackers and other fire works to welcome the new year. on the first day of the new year， almost everyone is dressed in his or her best. when people meet on the way， they say to each other \"happy new year\". friends and relatives pay new year calls and gives presents to each other. children indulge themselves in games.
农历新年
农历新年是一个伟大的时刻对中华民族来说。它大约持续了四天的第一年，在这期间不工作，除了值班的工人。学生不上学，和商店都已关闭。
前几天在新的一年，人们就开始准备。农民杀了猪，羊，公鸡和母鸡。城市居民买肉鱼和蔬菜。房子干净; coupletsare门上张贴。色彩缤纷的灯笼挂在门口。
在新的一年的前夕，每个家庭都有自己的成员一起吃gatherd家人吃团圆饭。吃饭后，他们看电视，直到时钟strickes十二。然后，每个家庭衬托小爆竹等消防工程，长字符串迎接新年。在新的一年的第一天，几乎每个人都穿着他或她最好的。当人们在路上相遇，他们互相说“新年快乐“。亲戚朋友拜年，并给出礼物给对方。孩子沉迷于游戏本身。
Chinese Spring Festival celebrating the end of winter and the warmth of spring. It began in the last day of the lunar year, end in the 15th day of lunar New Year, also is the Lantern Festival. During the Spring Festival, people use red lantern and Spring Festival couplets decorate a house, put on all kinds of colored clothes, often visit friends and relatives or together eat dumplings, fish, meat and other delicious food. The children are looking forward to receiving red envelope money, and together they play each other the fireworks, with happy. Street with dragon and lion dance and some other carnival activities, CCTV will held the grand Spring Festival gala.
中国的春节庆祝冬天的结束和温暖春天的来临。它开始于农历年的最后一天，结束于农历正月十五，也就是元宵节。在春节期间，人们用红灯笼和春联装饰房子，穿上各式各样的彩色衣服，经常拜访亲戚朋友或聚在一起吃饺子、鱼、肉和其他美味的食物。孩子们盼望着收到红包的压岁钱，他们一起放烟花，相互玩的跟开心。大街上有舞龙、舞狮和其他一些狂欢活动，中央电视台会举行盛大的春节联欢晚会。
As the most important festival in China since ancient times, the Spring Festival is always being excepted by we kids. Because we don\'t need to do any homework during this time very year.It\'s really a precious holiday for us. And our parents are free from their work too. We go to our grandparents\' to get together with them to enjoy the moment when the new year comes.
I will priciate if the holiday to be longer.
作为一直以来中国最重要的节日，春节总是带给我们这些小孩美好的期待。首先，在这春节期间我们不用写作业了。这对我们来说真是弥足珍贵的假日。我们的父母也放假，所以我们能一起去爷爷奶奶家欢度新年，一起享受新年钟声敲响时的快乐。
当然，如果这假期长一点的话我们会更开心的。
This winter holiday I stayed at home. I am happy because my father and my mother could spend more time with me during the Spring Festival. Besides, on the eve of the Spring Festival, we had a great family reunion dinner and then we watched Spring Festival Party on CCTV1. Sometimes, I reviewed my lessons. I had a very wonderful holiday.
整个寒假我都呆在家里，我很高兴因为春节期间我的爸爸和妈妈能够花更多时间和我在一起。而且，在新年前夕，我们一家吃了团圆饭，然后我们看中央电视一台的春节联欢晚会。有时，我复习功课。我度过了一个非常愉快的假期。
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